

Seek the Lord

by Archbishop Dennis M. Schnurr

My dear brothers and sisters in Christ, we find ourselves in a time of confusion, fear, and tension. The range of thoughts and concerns which weigh upon each of us is vast, knowing that the pattern of our lives has quickly become very different than it was mere days ago.

In the midst of all of this uncertainty, the Catholic bishops in the State of Ohio, in consultation with the governor and public health officials, have made the very painful decision to suspend the celebration of all public Masses throughout Ohio, at least through Holy Week and Easter. This is a step that I wish we did not feel compelled to take. I realize it is yet another source of suffering in an already trying time. However, given the grave health risks we are currently facing, especially with regard to public gatherings, I believe it is a necessary step in the interest of the common good that will help to curb the spread of this virus.

This is the challenging situation in which we find ourselves, yet we are not alone. As the Church, we are united as members of the Body of Christ; we are united first of all to Jesus and, then, through Him to one another. Only Jesus can bring us peace at this time. He tells us, "Peace I leave with you; my peace I give to you. Not as the world gives do I give it to you. Do not let your hearts be troubled or afraid" (Jn 14:27). The peace that Jesus gives us flows from the Cross, that place where the Son offers Himself entirely to the Father for our salvation. We are able to worship God by sharing in that mystery of the Son's perfect self-offering, and the fullest way that we are able to do that is through the gift of the Mass. For that reason, it is with heavy hearts that we bear these current restrictions.

The Mass, though, will continue to be celebrated in our archdiocese. I call on our priests to privately offer the Sacrifice of the Mass for the good of the people of their parishes, for the whole archdiocese, and for all our brothers and sisters throughout the world who are suffering from illness, for those who are afraid, and for those who are stricken by anxiety and social tensions. This is a time to beg Christ to fill us with the fire of His love so that we may be the instruments of the charity of His Sacred Heart. The people around us need to be loved. These limitations may make us feel like we are far from Christ, but He has promised to remain with us always. Christ is here with us as we carry our crosses, and He is asking us to love, even when we find ourselves in the midst of personal, family, and workplace struggles and uncertainties.

This is a time for families to pray together, to join in supportive communion with our brothers and sisters throughout the world who are suffering so much, and to invite God into every aspect of our daily lives – especially the parts that are most painful for us right now – so that while so much else seems to be taken away, we discover anew His presence among us. For my own part, I am increasing my personal prayer on behalf of each of you. Let us unite ourselves, together as one family of God, to the suffering of Christ.

God gave us the Church because we cannot journey back to Him by ourselves. We need each other so much right now! I pray that all of us will be faithful to the call to holiness that we received at our baptism. Christ is with us in this trial, and He wants to be present to those in need through us. Let us band together as Christians. Let us be witnesses to the love of God which conquers all things. Let us offer a world in need the peace that only Christ can give – the peace He has entrusted to each of us!

You are in my prayers daily. Please pray for me.



Busca al Señor

por Arzobispo Dennis M. Schnurr

Mis queridos hermanos y hermanas en Cristo, nos encontramos en un momento de confusión, miedo y tensión. La extensión de pensamientos y preocupaciones que pesa sobre cada uno de nosotros es enorme, sabiendo que el patrón de nuestras vidas se ha vuelto rápidamente muy diferente de lo que era hace unos días.

En medio de toda esta incertidumbre, los obispos Católicos en el Estado de Ohio, en consulta con el gobernador y los funcionarios de salud pública, han tomado la muy dolorosa decisión de suspender la celebración de todas las Misas públicas en todo Ohio, al menos hasta la Semana Santa y Pascua. Este es un paso que desearía que no nos sintiéramos obligados a tomar. Me doy cuenta de que es otra fuente de sufrimiento en un momento ya difícil. Sin embargo, dados los graves riesgos para la salud que enfrentamos actualmente, especialmente con respecto a las reuniones públicas, creo que es un paso necesario en interés del bien común que ayudará a frenar la propagación de este virus.

Esta es una situación desafiante en la que nos encontramos, pero no estamos solos. Como Iglesia, estamos unidos como miembros del Cuerpo de Cristo; estamos unidos ante todo a Jesús y, luego, a través de Él el uno al otro. Solo Jesús puede traernos paz en este momento. Él nos dice: "La paz les dejo; mi paz les doy. La paz que yo les doy no es como la que da el mundo. Que no haya en ustedes angustia ni miedo" (Jn 14:27). La paz que nos da Jesús fluye de la Cruz, ese lugar donde el Hijo se ofrece por completo al Padre para nuestra salvación. Podemos adorar a Dios compartiendo ese misterio de la perfecta ofrenda del Hijo, y la forma más completa de hacerlo es a través del regalo de la Misa. Por esa razón, es con el corazón pesado que llevamos estas restricciones actuales.

La Misa, sin embargo, continuará celebrándose en nuestra arquidiócesis. Pido a nuestros sacerdotes que ofrezcan en privado el Sacrificio de la Misa por el bien de la gente de sus parroquias, por toda la arquidiócesis, y por todos nuestros hermanos y hermanas en todo el mundo que sufren enfermedades, por aquellos que tienen miedo, y para aquellos afectados por la ansiedad y las tensiones sociales. Este es un momento para rogarle a Cristo que nos llene con el fuego de Su amor para que podamos ser los instrumentos de la caridad de Su Sagrado Corazón. Las personas que nos rodean necesitan ser amadas. Estas limitaciones pueden hacernos sentir que estamos lejos de Cristo, pero Él ha prometido permanecer con nosotros siempre. Cristo está aquí con nosotros mientras cargamos nuestras cruces, y nos pide que amemos, incluso cuando nos encontramos en medio de luchas e incertidumbres personales, familiares y laborales.

Este es un momento para que las familias oren juntas, se unan en una comunión de apoyo con nuestros hermanos y hermanas en todo el mundo que sufren tanto, e inviten a Dios a todos los aspectos de nuestra vida diaria – especialmente las partes que nos resultan más dolorosas – de modo que, si bien parece que nos han quitado mucho más, descubrimos de nuevo Su presencia entre nosotros. Por mi parte, estoy aumentando mi oración personal en nombre de cada uno de ustedes. Unámonos, juntos como una familia de Dios, al sufrimiento de Cristo.

Dios nos dio la Iglesia porque no podemos regresar a Él por nosotros mismos. ¡Nos necesitamos tanto ahora mismo! Oro para que todos seamos fieles al llamado a la santidad que recibimos en nuestro bautismo. Cristo está con nosotros en esta prueba, y quiere estar presente para los necesitados a través de nosotros. Unámonos como Cristianos. Seamos testigos del amor de Dios que conquista todas las cosas. Ofrezcamos a un mundo necesitado la paz que solo Cristo puede dar: ¡la paz que nos ha confiado a cada uno de nosotros!

Están en mis oraciones a diario. Por favor rezen por mi.